
Bestyrelsesmøde 6 november 2024 
 
Deltagere: 
Kristian, Benno, Pia, Helle, Henning - Alle mødt 
 
Dagsorden. 
 

- Velkomst 
- Fastsættelse af dato for Generalforsamlingen 2025. Hjemmesiden er opdateret 

26.04.2025 på Restaurant Rørbæksø. 
- Snak om hvilke emner der skal vendes på næste generalforsamling. Alle går hjem og får 

et overblik over hvad der skal på næste GF, så vi får alle ting med som der er snakket 
om i løbet af året. 

- Status på leje af jord. Intet nyt. 
- Snak om mus og rotter. Området er ramt lige som mange andre dele af dk. Flere 

husejer har kontakt med kommunen og der er en indsats i gang for at få fanget og 
begrænset skader. 

- Veje – De er rigtig flotte efter vi fik lagt ekstra grus på. Alle beboere der færdes i 
området opfordres til at hjælpe med at vedligeholde veje når de konstaterer huller. Der 
ligger grus ved vandværksgrunden og folk er velkommen til at tage fra den bunke og 
fylde i huller inden de bliver for store. 

- Tak for i dag 


